
LÕalcalde de Ripoll creu que la Fiscalia hauria dÕhaver

investigat dÕof ici els vincles de lÕimam amb el CNI

Lamenta que lÕAudi�ncia Nacional descar ti fer-ho i diu que �s una Òfalta de

respecteÓ cap a les v�ctimes i familiars

LÕalcalde de Ripoll, Jordi Munell, ha expressat la seva indignaci� aquest dijous despr�s de saber-se que

lÕAudi�ncia Nacional no investigar� els vincles entre Abdelbaki Es Satty, el presumpte cervell dels atemptats de

Barcelona i Cambrils del 17-A del 2017, i el Centre Nacional dÕIntelálig�ncia (CNI).

El batlle creu que des del novembre del 2017 ja hi ha prou Òevid�nciesÓ dÕaquest fet, tal com va publicar-se a

diversos mitjans, i que ja ho hauria dÕhaver investigat la Fiscalia dÕof ici. ÒEns sorpr�n per� cada cop menys,

perqu� fa refer�ncia a un Estat i a un mateix concepte de no voler esbrinar la veritat perqu� no se s�pigaÓ, ha

afegit Munell.

LÕalcalde de Ripoll lamenta que hagi hagut de ser una de les v�ctimes qui va intentar obrir aquesta l�nia

dÕinvestigaci� (creu que ja ho hauria dÕhaver fet dÕof ici la mateixa Fiscalia) i que la just�cia no ho accepti. Ò�s un

intent de voler tapar el f ilÓ i de no apor tar llum al voltant de la Òtraject�ria obscuraÓ de lÕimam Es Satty, un

personatge que compta amb un historial que Òfa mala olorÓ, ha dit.

ÒQue ara ni la Fiscalia ni lÕAudi�ncia Nacional vulguin estirar el f il per m�xima transpar�ncia �s sorprenent i a la

vegada trist pel respecte que es mereixen totes les v�ctimes i fam�lies del tr�gic succ�sÓ, ha concl�s el batlle.
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